
Protokoll fört vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 

Tid: lördag 9 oktober, 10:00, Fyrunga bydgegård 

Närvarande: Thomas Johansson, Bengt Larsson, Ann Ohlsson, Leif Axelsson, Hans Bogeskär, Karin 

Arvidsson, Gullvi Högberg, Björn Westling, Bo Roos  

1. Mötets öppnande. Thomas öppnar mötet 

2. Val av justerare. Bengt justerar protokollet 

3. Föregående protokoll. Vi godkänner föregående protokoll 

4. Rapport kring uppstart efter pandemin på de olika klubbarna. 

- Leif Axelsson rapporterar om Carlsborg och Hjo. Carlsborg har trögt, Hjo startat helt ok.  

- Hans Bogeskär rapporterar om Alingsås. Gått bra, 9–10 bord måndagar 

- Gullvi Högberg rapporterar om Falköping och Lidköping. Falköping börjat försiktigt. Lidköpings 

nya lokal är jättefin. 20–22 par onsdagar, kursverksamhet med 25–30 elever, både nybörjare och 

fortsättning.   

- Thomas Johansson rapporterar om Herrljunga och Vårgårda. Vårgårda har börjat trögt men på 

uppgång, Herrljunga startat lite bättre.  

- Bengt Larsson rapporterar om Ruter, Kvänum, Levene, Mariestad, Stenstorp och Tidaholm. 

Tidaholm igång på 6–7 bord, första barometer 19/10. Stenstorp börjat, nu med bridgemate. 

Mariestad/BK Ruter samarbetar som tidigare, Ruter precis varit i Tofta på bridgevecka. Kvänum 

och Levene kommit igång, lite färre än tidigare.  

- Ann Ohlsson rapporterar om Skövde och Tibro. Skövde nästan tillbaks på normal nivå. Tibro 

jobbar på ny lokal, samarbete med Carlsborg, Hjo diskuteras. 

- Bo Roos rapporterar om Skara. Spelar tisdag, torsdag samt pratbridge. Nya lokalen ok, lite färre 

par än innan covid.  

- Björn Westling och Karin Arvidsson rapporterar om Borås, Hid, Svenljunga och Ulricehamn. 

Borås snart tillbaks normala nivåer, seniorerna börjat köra bridgemate. Svenljunga startat utan 

tapp, Hid spelar på 6–7 bord. Ulricehamn spelar 2 dagar per vecka.  

5. Bokslut 2020/2021. Bengt rapporterar bokslutet för 2020/2021, årets överskott 37 000 kr. 

Digitala möten och inställda tävlingar är största orsaken. Överskottet kommer användas till DM-

finaler närmaste 3 åren. 

6. Undertecknande av verksamhetsberättelse. Vi undertecknar verksamhetsberättelsen.  

7. Budget 2021/2022. Bengt beskriver förslaget till budget, -18 000, där 10 tkr kommer från årets 

överskott. Vi planerar för lite färre medlemmar i år.   

8. Spelprogram våren 2022. Vi fastställer spelprogrammet, Bengt lägger ut på hemsidan. DM-lag 

kval sker via klubbkval Borås/Alingsås, övriga har kvaldag 8/1 i Stenstorp, Tibro och Lidköping.  

9. Tävlingsledarutbildning steg 1. Vi fastställer datumet till 19 mars, plats beslutas beroende på 

var flest anmäler sig. 

10. Tidigare DM-mästare. Borås har undersökt gamla protokoll och fyllt på med några namn. 

Saknas gör fortfarande medlemmar i DM lagvinnare början av 2000-tal.   

11. Division IV, lägesrapport och planering. Just nu 6 lag Lidköping och Stenstorp, blir 5 

halvlekar med 8 brickor. Borås siktar på 4 lag.  

12. Kommande styrelsemöten. Nya verksamhetsåret för förbundet gör att årsmötet kommer senare 

under hösten. Digitala möten har fungerat bra, så utöver årsmötet har vi digitala möten.  

13. Tidpunkt för nästa styrelsemöte. Söndag 12:e december 10:00 via teams.  

14. Övriga frågor. 

• Bengt har/har haft enklare utbildning om vanligaste felen i ruter, bland annat i Stenstorp och 

Lidköping. 

• Vi diskuterar även olika sätt vi kan stötta de klubbar med många nya spelare/kurser. T.ex. 

Lidköping. 

15. Thomas avslutar mötet 

 

____________________   _______________ 

Bo Roos     Bengt Larsson 


